
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde 24. august 2022 i Esbjerg Sociale Byggeselskab  
> Tilstede: Hanne N., Britta N., Lone R. 
> Afbud fra: Jane J., Jane N., 
 
> Dagsorden: 
> Punkt 1. Hække udskiftning af tjørnehæk til ligusterhæk, antal. 
> Ad.1 
> Mellemvangs Alle, 2 haver 
 
> Spangsberg Møllevej/Jagtvej, 12 haver, undtaget et endestykke, som er  
> liguster. 
 
> Rosenvængets Alle, 13 haver, 
> der kan forekomme mindre stykker endehække med liguster hæk. 
 
> Grønvangsvej, 7 haver 
 
> Stavangervej 6 haver 
 
> Alle tjørnehække skal skiftes til ligusterhæk. 
> De nye hække skal holdes fri for ukrudt og selvsåede planter/træer, dette er beboernes ansvar. Ved 
misligholdelse kan beboer stilles ansvarlig med hensyn til nye hækplanter. 
>  
>  
> Punkt 2.  Biodiversiteter 
> Ad.2 Maks. 10 kvadratmeter pr. have må udlægges til vildhave eller biodiversiteter. 
> Dette er bestyrelsens endelige beslutning. 
> Der er rig mulighed for at lave yderligere i haven som f.eks. Insekthotel, sommerfuglebusk, lavendel, 
krydderurter mm. 
>  
> Punkt 3. Velkomstbrev 
> Ad.3 Vi må ikke kontakte nye indflyttere for at aflevere et velkomstbrev.  
> Hanne N. har kontaktet BL og forespurgt om dette, svaret var nej, da der kan være tilflyttere der ikke 
ønsker denne kontakt af forskellige årsager. 
> Bestyrelsen enedes om at Velkomstbrevet sættes ind sammen med huslejekontrakten via E-Boks. 
>  
> Punkt 4. Platformen - generalforsamling afholdt tidligere på året. 
> Ad.4 Kommende generalforsamling afholdes på Platformen igen, vi skal selv aftale med kokken, når tiden 
er til det vedr. sal, sandwich serveres på fade mm. 
> Vi sparer penge ved at holde det på Platformen.  
>  
> Punkt 6 Havevandring 
> Ad.6  Der er ikke stemning for havevandring i bestyrelsen. 
> Det er ikke kun ved havevandring at ukrudt mm. skal være fjernet, eller at hækken skal se ordentligt ud 
efter havereglementet. 
> Vi enedes om, at kommer vi forbi egen afd., så kigger man lige om haverne er ok og ukrudt er fjernet. 
>  
> Punkt 7 Maling af hvidt træværk udendørs. 
> Ad.7 Malerne er igang i vores afd. med at male det hvide træværk. Det pynter virkeligt. 
 Så er det op til beboerne selv at rengøre træværket for alger og skidt efter behov. 



>  
> Punkt 8 Eventuelt 
> Ad.8 Lejer Spangsberg Møllevej har ansøgt om opsætning af havelåge ud mod stien. 
> Bestyrelsen gav godkendelse til dette. 
 
> Beboere, som lader deres kat/katte rende løs til gene for andre beboere. 
> Måske, der skal gøres opmærksom på hvad, der står i reglerne om husdyrhold. 
>  
> Referent: Lone Rise 
> Mødet slut 20:10 
>  
 


